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PROTOKÓŁ  Nr 70.2013 

          z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony 
Środowiska 

 z dnia 7 listopada 2013r. 

 

Obecni: 

 

1. Stefan Mikiciuk    -  Przewodniczący 

2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego 

3. Adam Wojtyra          - Członek Komisji 

4. Danuta Opłotna     - Członek Komisji 

5. Tadeusz Groszek    - Członek Komisji 

6. Henryk Wójcik     - Członek Komisji 

 
Zaproszeni goście: 

 

1. Beata Górecka – Zastępca Kierownika UGK 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 

porządek: 

 

1. Pisma korespondencyjne. 

2. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

 

Ad 1.  

Pisma korespondencyjne: 

1. Pismo B.0053.56.2013 z dnia 28.10.2013r., (data wpływu do ORA 

29.10.2013r., nr 178) wystosowane przez Burmistrza Tłuszcza Pawła 

Marcina Bednarczyka do radnych Rady Miejskiej w Tłuszczu za 

pośrednictwem Przewodniczącego Rady odnośnie realizacji projektu pn. 

„Z cyfrowej pustyni do cyfrowej doliny” i założenia rozwoju komunikacji 

elektronicznej oraz wdrożenia wewnętrznego systemu porozumiewania 

się drogą elektroniczną – załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznała się z treścią pisma. 

2. Pismo wystosowane do Rady Miejskiej w Tłuszczu  przez właściciela 

firmy PAKARD S.C. M. Dąbrowski, Z. Dąbrowski, P. Ciupa z dnia 

29.10.2013r., które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 29.10.2013r., 
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nr 16104 9data wpływu do ORA 30.10.2013r., nr 180) odnośnie chęci 

zakupu przez firmę działki w m. Jaźwie, która należy do Gminy Tłuszcz – 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Po zapoznaniu się z pismem radni uznali, iż nie posiadają odpowiedniej wiedzy, 

aby zająć jakiekolwiek stanowisko w tej sprawie i dlatego też złożyli wniosek 

do Burmistrza Tłuszcza o następującej treści:  

„W nawiązaniu do pisma nr 16104 firmy PAKARD Komisja zaprasza na 

posiedzenie w dniu 27.11.2013r. o godz. 9.30 P. Elżbietę Czachowicz.” 

3. Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zapoznała się z treścią  

pisma ZOPO.0644.2.2013 z dnia 30.10.2013r. wystosowanego przez 

Zastępcę Burmistrza Pana Waldemara Banaszka do Przewodniczącego 

Rady (data wpływu do ORA 31.10.2013r., nr 183) odnośnie przedłożenia 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2012/2013 – załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

4. Pismo B.0053.59.2013 z dnia 31.10.2013r. Burmistrza Tłuszcza 

wystosowane do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu (data 

wpływu do ORA 31.10.2013r.) odnośnie zajęcia stanowiska w związku z 

prośbą posła Artura Dębskiego o poparcie interwencji kierowanej do 

Prezydent m. st. Warszawy w kwestii dotyczącej rozszerzenia strefy 

obowiązywania Karty Warszawiaka – załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska po zapoznaniu się z treścią 

pisma popiera inicjatywę, nie odniósł się pozytywnie tylko w tej sprawie radny 

Wojtyra Adam. 

 

Ad 2. 

Obecna na posiedzeniu Pani Beata Górecka  została poproszona o 

przedstawienie informacji odnośnie toku sprawy firmy PIOTROSTAL. 

Pani Beata Górecka poinformowała, że: 

- został złożony wniosek przez firmę PIOTROSTAL o przygotowanie decyzji o 

środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na 

rozbudowie istniejącego puntu skupu metali o punkt zbierania, demontażu 

pojazdów wycofanych z eksploatacji oraz punktu odbioru zużytego sprzętu 

elektrycznego i elektronicznego, 

- ze względu na charakter działalności złożono pełną dokumentację jak również 

raport, który jest dostępny i do wglądu  dla zainteresowanych osób, 

- ze strony Urzędu Miejskiego w Tłuszczu zostały wysłane pisma o uzgodnienie 

do Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego (jest już decyzja) i do Regionalnej 
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Dyrekcji Ochrony Środowiska (oczekiwanie na opinię), 

- na chwilę obecną nie ma uwag oraz zastrzeżeń do złożonej dokumentacji, 

- po zbadaniu całego materiału dowodowego kolejnym etapem będzie wydanie 

decyzji. 

Radny Włodzimierz Malinowski poinformował, iż w momencie gdy była 

robiona zmiana planu zagospodarowania terenu w szczególności jeśli chodzi o 

ten obszaru, to nikt nie zgłaszał sprzeciwu. Radny rozmawiał z mieszkańcami 

osiedla Kolejowa, szczególnie z najbliższego otoczenia i ogólnie wyrażono 

opinię, że  inwestycja nie jest taka uciążliwa jak poprzednia działalność, jakaś 

działalność musi być i będą też miejsca pracy. Podczas ostatniego zebrania z 

mieszkańcami pojawił się głos sprzeciwu i w związku z tym radni przeprowadzą 

wśród mieszkańców akcję, aby mogli złożyć przeciwnicy i zwolennicy 

inwestycji podpisy. 

Pani Beata Górecka uważa, że zanim ktokolwiek podpisze się pod listą, to w 

pierwszej kolejności powinien zapoznać się z dokumentacją, która jest do 

wglądu w Urzędzie Miejskim. Zgłoszony sprzeciw musi być umotywowany 

dowodami. 

Radni Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska uważają, iż raport 

dotyczący rozszerzenia inwestycji przez firmę PIOTROSTAL powinien zostać 

opublikowany na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Tłuszczu, aby był 

ogólnodostępny. 

Radny Malinowski dodał, iż za pośrednictwem burmistrza warto byłoby 

zaprosić inwestora i zorganizować spotkanie z mieszkańcami, a następnie 

wyznaczyć termin do którego ewentualnie mieszkańcy mogliby zgłaszać swoje 

uwagi. 

Zdaniem Pani Góreckiej najwłaściwszym rozwiązaniem będzie organizacja 

spotkania mieszkańców z inwestorem. 

Radny Tadeusz Groszek zwrócił się do Pani Góreckiej z prośbą, aby 

poinformowała o ilości złożonych deklaracji przez mieszkańców Gminy 

Tłuszcz. 

Pani Górecka w odpowiedzi poinformowała, iż złożono 4 799 deklaracji. Nie 

ma jednolitej bazy, która wskazałaby ile deklaracji powinno być złożonych. 

Trwa sprawdzanie ulica po ulicy wszystkich nieruchomości, trwają również  

kontrole. Następnym etapem będzie weryfikacja złożonych deklaracji, czyli jej 

zgodność ze stanem faktycznym. Pani Górecka dodała również, że w momencie 

gdy pojawiają się niepokojące zdarzenia odnośnie niewłaściwej gospodarki 

odpadami komunalnymi, to powinny być one zgłaszane do Urzędu Miejskiego, 

aby można było interweniować, np. dzikie wysypiska śmieci.  

Radny Malinowski Włodzimierz zwrócił uwagę na uciążliwy rozładunek węgla 
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w godzinach nocnych na rampie kolejowej, co powoduje skargi mieszkańców. 

Radny poinformował obecnych, że zostanie złożone pismo do Burmistrza 

Tłuszcza z prośbą o interwencję, aby rozładunek odbywał się do godziny 22.00. 

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  27 listopada 2013r.   

o godz. 9.00. 

Załączniki do niniejszego protokołu są do wglądu w pokoju 38 w Urzędzie 

Miejskim w Tłuszczu.  

Na tym protokół zakończono. 

       Przewodniczący Komisji 

        Stefan Mikiciuk 

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy 

2. Data utworzenia dokumentu: 27.11.2013r. 

 

 

 


